
PROTOKÓŁ
Walnego Zebrania Członków 

Związku Stowarzyszeń LGD9
18 grudnia 2014r.

Internat Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w GiŜycku

Walne  Zebranie  rozpoczęło  się  o  godz.  14.00.  Z  powodu  braku  quorum,  zgodnie  
z informacją podaną w zaproszeniu, zarządzono drugi termin na godz. 14.15.

W Walnym Zebraniu uczestniczyli  przedstawiciele organizacji pozarządowych, członkowie
Zarządu  LGD9,  przedstawiciele  władz,  gmin  i  powiatów  członkowskich,  Członkowie
Honorowi oraz członkowie Rady Związku (zgodnie z listami obecności stanowiącymi  zał.  
nr 1 do niniejszego protokołu).

Zebranych powitała pani Barbara Dawcewicz – Prezes Związku Stowarzyszeń LGD9.

Obecnych było 30 spośród 58 delegatów uprawnionych do głosowania.

Ad. 1. Pani Barbara Dawcewicz - Prezes Związku odczytała zebranym porządek obrad
(zał. nr 2 do protokołu).

Pani Barbara Dawcewicz zapytała zebranych czy mają uwagi do porządku obrad.

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad.

Podczas głosowania nad przyjęciem porządku obrad:
30 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez Walne Zebranie Członków.

Ad 2. Wybór Przewodniczącego Zebrania.

Pan  Henryk  Krzemiński zgłosił  kandydaturę  pana  Ryszarda  NaleŜytego  na
Przewodniczącego Zebrania.

Pan Ryszard NaleŜyty wyraził zgodę.

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Podczas  głosowania  nad  kandydaturą  pana  Ryszarda  NaleŜytego  na  Przewodniczącego
zebrania:
29 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
1 osoba „wstrzymała się”.

Przewodniczącym Zebrania został pan Ryszard NaleŜyty.
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Ad 3. Wybór Sekretarza Zebrania.

Pan Radosław Król zgłosił kandydaturę pana Franciszka Pawłowskiego.
Pan Pawłowski nie wyraził zgody.

Pani Małgorzata Cwalina zgłosiła kandydaturę pana Zenona Ilasza.
Pan Ilasz wyraził zgodę.

Pani Barbara Dawcewicz zgłosiła kandydaturę pana Henryka Krzemińskiego.
Pan Krzemiński wyraził zgodę.

Z  uwagi  na  to,  Ŝe  kandydatura  pana  Ilasza  została  zgłoszona  wcześniej  niŜ  pana
Krzemińskiego, rozpoczęto głosowanie od pana Ilasza.

Podczas głosowania nad kandydaturą pana Zenona Ilasza na Sekretarza zebrania:
29 osób było „za:
0 osób było „przeciw”
1 osoba „wstrzymała się”.

Sekretarzem Zebrania został pan Zenon Ilasz.

W trakcie WZC przyszedł pan Ryszard Furtak i tym samym obecnych było 31 spośród 58
uprawnionych do głosowania.

Ad 4. Wybór członków do Komisji Skrutacyjnej i Komi sji Uchwał i Wniosków.

Komisja Skrutacyjna

Zgłoszono następujące kandydatury:
1 Czesława Gwóźdź – Przewodniczący
2 Dorota Sulej
3 Krystyna Gryczka

Wszystkie kandydatki wyraziły zgodę.

Podczas głosowania nad zamknięciem listy:
31 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.

Lista kandydatów została zamknięta.

W trakcie WZC przyszłą pani Selwina Nowakowska i tym samym obecnych było 32 spośród
58 uprawnionych do głosowania.

Podczas głosowania nad ww. składem Komisji Skrutacyjnej:
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.
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Pani Barbara Dawcewicz zgłosiła wniosek, aby skład Komisji Uchwał i Wniosków był taki
sam jak Komisji Skrutacyjnej.

Podczas głosowania nad wnioskiem, aby skład Komisji Uchwał i Wniosków był taki sam jak
Komisji Skrutacyjnej:
29 osób było „za”
1 osoba była „przeciw”
2 osoby „wstrzymały się”.

W  głosowaniu  jawnym  ustalono  skład  Komisji  Skrutacyjnej  oraz  Komisji  Uchwał  
i Wniosków.

Ad 5. Przyjęcie protokołu WZC, które odbyło się 17 czerwca 2014r.

Przewodniczący zebrania wyjaśnił, Ŝe protokół z ostatniego WZC został zamieszczony na
stronie internetowej tak jak inne dokumenty związane z zebraniem.

Nie zgłoszono uwag do w/w protokołu.

Podczas głosowania nad przyjęciem protokołu z WZC, które odbyło się  17 czerwca 2014
roku w Węgorzewie:
27 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
5 osób „wstrzymało się”.

W głosowaniu jawnym przyjęty został protokół WZC, które odbyło się 17 czerwca 2014r.  
w Węgorzewie.

Ad 6. Powitanie nowych członków.

Przewodniczący  zebrania poinformował,  od  ostatniego  WZC  do  LGD9  przystąpiło  
5 nowych podmiotów:

1) Kamila Jankowska „Magia”  zamieszkała w Rynie (sektor gospodarczy).
Reprezentant: Kamila Jankowska

2) Ewa Markiewicz Gospodarstwo Agroturystyczne - Budry (sektor społeczny)
Reprezentant: Józef Markiewicz

3) Krzysztof Wróbel  zam. Szczecin (sektor społeczny)
Reprezentant: Krzysztof Wróbel

4) Wojciech Gryczka zam. Srokowo (sektor społeczny)
Reprezentant: Wojciech Gryczka

5) Harcerski  Ruch  Ochrony  Środowiska  im.  św.  Franciszka  z  AsyŜu z  siedzibą  
w Ściborkach (sektor społeczny)
Reprezentant: Dariusz Morsztyn

Przewodniczący  zebrania po  wyczytaniu  listy  nowych  członków,  poinformował, Ŝe  
w  związku  niedopełnieniem  obowiązku  zapłaty  składki  członkowskiej,  Zarząd  Związku
podjął decyzję o wykreśleniu następujących członków:

1) Małgorzata Demkowicz „Zielony Domek” zam. w Kruklankach
Reprezentant: Małgorzata Demkowicz

2) Stowarzyszenie „Leonardo” z siedzibą w Gui
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Reprezentant: Paweł Szymański
3) Ochotnicza StraŜ PoŜarna z siedzibą w Harszu

Reprezentant: Jarosław Melnik
4) Stowarzyszenie  Gospodarstw  Agroturystycznych  „Ekorozwój  –  Mazury”  

z siedzibą w Kruklankach
Reprezentant: Andrzej Faliszewski

5) Barbara GraŜewicz zam. w Kruklankach
Reprezentant: Barbara GraŜewicz

6) Stowarzyszenie Miłośników Wsi Kruklanki „ śUBR”  z siedzibą w Kruklankach
Reprezentant: Barbara GraŜewicz

7) Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Gminy Wydminy z siedzibą w Wydminach
Reprezentant: Marek Hamanowicz

8) Stowarzyszenie Sportowe i Rekreacyjne z siedzibą w Rynie
Reprezentant: Krzysztof Cybul

9) Maracana Grzegorz Kozłowski z siedzibą w Węgorzewie
Reprezentant: Grzegorz Kozłowski

10)  Chrześcijańskie Stowarzyszenie Dobroczynne Oddział w Węgorzewie
Prezes/Reprezentant: Marek Lipski

11) Towarzystwo Przyjaciół 1 Mazurskiej Brygady Artyler ii  z siedzibą w Węgorzewie
Reprezentant: Renata Rogala

Lista nowych i wykreślonych członków stanowi zał. nr 3 do protokołu.

Ad 7 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu finansowego na 2015 rok.

Pani  Małgorzata  Jagna  Cwalina  -  Skarbnik  Związku  Stowarzyszeń  LGD9  objaśniła
zebranym Plan finansowy na 2015 rok oraz poinformowała, Ŝe został on zamieszczony na
stronie internetowej LGD9.

Pani  Barbara Dawcewicz – Prezes LGD9 poinformowała,  Ŝe LGD9 w roku 2015 musi
rozliczyć się z PROW na lata 2007-2013. Celem realizacji PROW Zarząd jak co roku podjął
decyzję o zaciągnięciu kredytu rocznego na kwotę 150 tys. zł., który w roku 2015 zostanie
spłacony w całości.

Podczas głosowania w sprawie przyjęcia Planu finansowego na 2015 rok: 
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”  
0 osób „wstrzymało się”

Członkowie  jednogłośnie  zatwierdzili  Plan  finansowy  na  2015  rok.  Uchwała  WZC
nr 16 / 2014 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad 8 Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Zarządu Związku Stowarzyszeń
LGD9.

Przewodniczący zebrania poinformował, Ŝe do biura LGD9 wpłynął wyrok Wojewódzkiego
Sądu  Administracyjnego  w  Olsztynie  z  26.08.2014r.  (sygn.  akt  II  SA/OI  718/14)
stwierdzający niezgodność uchwały Rady Gminy Wydminy w części dotyczącej wyznaczenia
pani  Moniki  Łepickiej  –  Gij  na  przedstawiciela  Gminy  w  LGD9  oraz  stwierdził,  Ŝe
zaskarŜona uchwała w tej  części  nie podlega wykonaniu.  W związku z tym pani Monika
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Łepicka – Gij,  która  została wybrana na członka Zarządu z sektora publicznego,  straciła
mandat do pełnienia tej funkcji.

Podczas dyskusji ustalono, Ŝe podjęcie uchwały w sprawie odwołania pani Moniki Łępickiej –
Gij  z  funkcji  członka Zarządu jest  jedynie stwierdzeniem faktu i  nie wymaga głosowania
tajnego.

Podczas  głosowania  nad  uchwałą  w  sprawie  odwołania  członka  Zarządu  Związku
Stowarzyszeń LGD9:
31 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
1 osoba „wstrzymała się”.

Uchwała nr 17/2014 w sprawie odwołania członka Zarządu Związku Stowarzyszeń  LGD9
została przyjęta. Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad  9  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  odwołania  członka  Komisji  Rewizyjnej  Zwi ązku
Stowarzyszeń LGD9.

Przewodniczący  zebrania poinformował,  Ŝe  w  listopadzie  br.  Zarząd  podjął  uchwałę  
w  sprawie  wykreślenia  z  rejestru  członków tych  podmiotów,  które  nie opłacają  składek
członkowskich. Wśród tych podmiotów jest Towarzystwo Przyjaciół 1 Mazurskiej Brygady
Artylerii  z  siedzibą  w  Węgorzewie,  którego  reprezentantką  byłą  pani  Renata  Rogala.  
W  związku  z  tym  pani  Rogala  straciła  mandat  do  pełnienia  funkcji  członka  Komisji
Rewizyjnej.

Podczas dyskusji ustalono, Ŝe podjęcie uchwały w sprawie odwołania pani Renaty Rogala  
z  funkcji  członka  Komisji  Rewizyjnej  jest  jedynie  stwierdzeniem  faktu  i  nie  wymaga
głosowania tajnego.

Podczas głosowania nad uchwałą w sprawie odwołania członka Komisji Rewizyjnej Związku
Stowarzyszeń LGD9:
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymała się”.

Uchwałą  nr  18/2014  w  sprawie  odwołania  członka  Komisji  Rewizyjnej  Związku
Stowarzyszeń LGD9 została przyjęta. Uchwała stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. 10 Przeprowadzenie głosowania w sprawie uzupełnienia składu Zarządu Związku
Stowarzyszeń  LGD9  o  przedstawicieli  Gminy  Pozezdrze  oraz  Gminy  Wydminy  
i  podjęcie  stosownej  uchwały  oraz  Ad  11  Przeprowadzenie  głosowania  w  sprawie
uzupełnienia  składu  Komisji  Rewizyjnej  Związku  Stowarzyszeń  LGD9  i  podjęcie
stosownej uchwały.

Pani  Barbara Dawcewicz – Prezes LGD9 zaproponowała,  aby zebrani  najpierw zgłosili
kandydatury do wszystkich trzech głosowań, następnie zostaną wydrukowane wszystkie karty
do głosowania, a uprawnieni do głosowania równocześnie otrzymają 3 rodzaje kart.
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Podczas głosowania nad ww. propozycją:
28 osób było „za”
0 osób było „przeciw”
4 osoby „wstrzymały się”.

Członek Zarządu (Gmina Pozezdrze)
Zgłoszona została kandydatura pana Bohdana Mohyły (sektor publiczny). 
W wyniku głosowania tajnego członkiem Zarządu został pan Bohdan Mohyła. 
Protokół z głosowania stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu.

Członek Zarządu (Gmina Wydminy)
Zgłoszona została kandydatura pana Radosława Króla (sektor publiczny). 
W wyniku głosowania tajnego członkiem Zarządu został pan Radosław Król. 
Protokół z głosowania stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu.

Członek Komisji Rewizyjnej
Zgłoszona została kandydatura pana Zenona Zajączkowskiego. 
W  wyniku  głosowania  tajnego  członkiem  Komisji  Rewizyjnej  został  pan  Zenon
Zajączkowski. Protokół z głosowania stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu.

Podczas  głosowania  nad  przyjęciem  uchwały  w  sprawie    uzupełnienia  składu  Zarządu
Związku Stowarzyszeń LGD9:
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.

Uchwała WZC nr 19/2014 w sprawie  uzupełnienia składu Zarządu Związku Stowarzyszeń
LGD9. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu.

Podczas  głosowania  nad  przyjęciem  uchwały  w  sprawie    uzupełnienia  składu  Komisji
Rewizyjnej Związku Stowarzyszeń LGD9:
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.

Uchwała WZC nr  20/2014  w sprawie  uzupełnienia składu Komisji  Rewizyjnej  Związku
Stowarzyszeń LGD9. Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.

Ad 12 Przyjęcie zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju Związku Stowarzyszeń LGD9.

Przewodniczący zebrania wyjaśnił, Ŝe zmiany w Lokalnej Strategii Rozwoju są formalne 
i wynikają z przeprowadzonych wyborów i zmiany składu osobowego Zarządu oraz Komisji
Rewizyjnej.

Podczas głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie   przyjęcia zmian w Lokalnej Strategii
Rozwoju Związku Stowarzyszeń LGD9:
32 osoby były „za”
0 osób było „przeciw”
0 osób „wstrzymało się”.
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Uchwała WZC nr 21/2014 w sprawie przyjęcia zmian w Lokalnej Strategii Rozwoju Związku
Stowarzyszeń LGD9. Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu.

Ad. 13 Omówienie bieŜących spraw Związku Stowarzyszeń LGD9.

a Aktualnie realizowane działania

Pani Beata Bartnik – Dyrektor biura  omówiła działania,  które zostały zrealizowane od
ostatniego  WZC  tj.  od  czerwca  2014.  Zebranym  przedstawiona  została  prezentacja
multimedialna zawierająca zdjęcia ze zrealizowanych działań.  Wydruk prezentacji  stanowi
zał. nr 13 do protokołu.

b Nowa perspektywa 2014-2020

Pani Barbara Dawcewicz – Prezes LGD9  opowiedziała zebranym o nowej perspektywie
PROW na lata 2014-2020. Wyjaśniła, Ŝe PROW na lata 2014-2020 został juŜ przyjęty przez
Komisję  Europejską.  Zaplanowano  w  nim  kwotę  ok.  54  mld.  zł.  W  przyszłym  okresie
programowania na danym obszarze będzie mogła być  realizowana tylko jedna strategia,  
w związku z tym w planach jest połączenie lokalnej grupy działania z lokalną grupą rybacką.
LGD9 będzie się starało o przyznanie środków finansowych na wsparcie przygotowawcze,
aby biuro mogło przetrwać  okres przejściowy.  Przygotowywany jest  równieŜ  wniosek do
programu Fundusz Inicjatyw Obywatelskich, którego celem będzie pobudzenie aktywności
Społecznej w oparciu o świetlice wiejskie.

Prezes dodała, Ŝe w chwili obecnej LGD9 tnie wszystkie koszty, przykładowo od czerwca br.
Zarząd nie otrzymuje diet. Cięcia kosztów wynikają stąd, Ŝe w ramach PROW koszty bieŜące
poniesione przez LGD9 nie mogą przekroczyć  limitu 15% sumy zrefundowanych kosztów
kwalifikowalnych  wszystkich  operacji  zrealizowanych w  ramach  „WdraŜania  lokalnej
strategii rozwoju”. W chwili obecnej kwota ta nie jest przekroczona, ale zagroŜeniem jest to,
Ŝe LGD9 nie ma wpływu na to,  co  się  dzieje z  wnioskami  po wysłaniu ich do Urzędu
Marszałkowskiego.  JeŜeli  okaŜe się,  Ŝe kwota ta zostanie przekroczona,  to  trzeba będzie
pokryć róŜnicę ze środków statutowych.

Ad 14. Przyjęcie uchwał przygotowanych przez Komisję Uchwał i Wniosków.

Nie zgłoszono uchwał i wniosków.

Ad 15. Sprawy róŜne

Nie zgłoszono spraw róŜnych.

Ad 16. Zamknięcie obrad.

Pani Barbara Dawcewicz – Prezes LGD9 złoŜyła zebranym Ŝyczenia świąteczne.

Przewodniczący Walnego Zebrania  Członków pan Ryszard NaleŜyty złoŜył  zebranym
Ŝyczenia świąteczne, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady WZC.

Obrady zakończono o 16.10.
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Na tym protokół zakończono.

Sporządził:
Zenon Ilasz– Sekretarz Walnego Zebrania

Zatwierdził:
Ryszard NaleŜyty – Przewodniczący Walnego Zebrania Członków
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